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Dotační program Zelená úsporám je předmětem řady kritických připomínek. Na diskusním setkání
Stavebního fóra, které se uskutečnilo tento týden v Ostravě, zazněly výtky v jasně formulované podobě.
Podle některých developerů program dostatečně nepodpoří ani rekonstrukce, ani stavební trh. „Program
není nastaven pro velké vlastníky bytů. Pokud by tomu tak bylo, profitovali by z něj i řadoví nájemci,
zatímco takto jde o podporu spíš majetnějších vrstev,“ tvrdí Pavel Klimeš, ředitel rezidenčního portfolia
RPG. Program má i technické nedostatky, např. řada nejasností panuje kolem lhůty 15 let, v nichž SFŽP
může kontrolovat dodržování podmínek. Některé použité komponenty totiž nemají tak dlouhou životnost,
případně dům či byt změní majitele.
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